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Protokoll Årsmöte 2024-04-13 

Tid: Lördag 13/4 kl 10.00 

Plats: Hammarbergs, Torsebro Byväg 220 

 

Närvarande:  

Sven och Cecilia Hammarberg, Camilla Hansson och Mårten Persson, Fredrik Frank, Eva 

Norlin, Torgil Rundcrantz, Björn Ahlqvist och Mariliis Auli, Valerie Gonzalez och Viktor 

Olsson, Ulrika Lundh, Linus Andersson. 

 

 

 

§1 Årsmötets behöriga utlysande 

✓ Årsmötet ansågs behörigen utlyst. 

§2 Val av mötets ordförande respektive sekreterare 

✓ Sittande ordf Sven Hammarberg och sekr Camilla Hansson valdes. 

§3 Val av 2 justeringsmän 

✓ Valerie Gonzalez och Björn Ahlqvist valdes. 

§4 Styrelsens och revisorernas berättelser för året 2023 

a) Styrelsens berättelse för året 2023 

Styrelsen för Bjärlöv-Harastorp vägförening har haft löpande kontakt och några möten om 

bl.a. arbetsinsatser och mindre utlägg. Tyvärr råkade vi under året ut för vandalisering av 

blomlådorna, vilket skapat merarbete. Samtliga blomlådor ska dock repareras eller ersättas 

innan sommarsäsongen. För vinterunderhållet anlitades Ingvar Sturesson. Som vanligt 

utfördes snöröjningsarbete på ett mycket bra sätt, trots en vinter med mer snö än vanligt.  

Styrelsen har fortsatt som plan att få upp belysning längs vägsträckan mellan backkrönet 

och västra utfarten. Befintliga belysningsstolpar ska grävas ner, och armaturer med 

solceller ska köpas in. Vägföreningens webbsida har underhållits under året. Här hittar 

man protokoll, styrelsens kontaktuppgifter med mera. Styrelsen har som inriktning att 

uppdatera sidan vid behov. Även Facebooksidan ”Torsebroare” har använts för viss 

informationsspridning. Styrelsen har också varit aktiv genom att avge yttranden till 

kommunen avseende planerad nybyggnation på fastigheten Färlövs-Harastorp 1:33.  

Vid 2023 års slut hade Bjärlöv-Harastorp vägförening ett saldo på 46 933 kr. Avgiftsuttag 

skedde under 2023, och under året inkom 26520:-. Total intäkt, om samtliga betalar, 

skulle vara 30870:-. Styrelsen har som inriktning att skapa en bättre ekonomisk beredskap 

för en större renovering av vissa sträckor. Delar av vägen är mycket slitna, då 

asfaltbeläggningen är gammal och inte har obegränsad livslängd. Styrelsen beräknar att 

vägen inom ca 5 år behöver en mer omfattande reparation.  

Styrelsen arbetar helt ideellt, och det är ofta svårt att få tid till att bottna ordentligt även i 

frågor som kan anses viktiga. Vi välkomnar därför fler personer till att bidra med goda 

förslag, styrelsearbete och andra frivilliga insatser. 

Styrelsen 
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b) Revisorernas berättelse för 2023 

Revisorerna inkom med ett par synpunkter om förbättring. Avgiftsuttag bör göras i sådan 

tid att man hinner med att få in alla avgifter under samma räkenskapsår. De efterfrågar 

också ett förenklat bokslut till nästa revision. 

Utöver detta avgav revisorerna följande berättelse: Undertecknade revisorer har granskat 

räkenskaperna för året 2023 och funnit dem förda i överensstämmelse jämfört med 

verifikationer varför vi tillstyrker att styrelsen får ansvarsfrihet för den tid revisionen 

avser. 

Revisorer för året 2023, Ulrika Lund och Bengt Nilsson. 

§5 Ansvarsfrihet för styrelsen 

✓ Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 

§6 Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmar 

a) Vägbelysning längs del av Byvägen (fortgående ärende sedan 2022) 

Bakgrund: Västra delen av Byvägen har tidigare haft belysning som togs ner då Eon 

grävde ner kraftledningar, med resultatet att delar av Byvägen är helt mörklagd. Längs 

den östra delen finns fortfarande belysning kvar. Dock vet vi inte om detta kommer att 

bestå. 

Information: Styrelsen informerade om att man ännu inte hunnit köpa in lampor, men 

att ett förslag finns på styrelsens bord och att planen är att få upp belysning innan 

hösten. Styrelsen påminde om att avsikten inte är att få en fullständig ljusbild på varje 

del av den aktuella vägsträckan, eftersom detta skulle bli en alltför dyr lösning. 5-6 

ljuspunkter beräknas dock bli en avsevärd förbättring jämfört med det mörker som 

råder särskilt vintertid på sträckan. 

På fråga om betalning, kostnader etc. hänvisades till protokoll från årsmötet 2023. 

Styrelsen meddelade också att samtliga berörda fastighetsägare längs den aktuella 

vägsträckan kommer att bli delaktiga i beslut om exakt placering av lamporna. 

b) Fråga om rösträkning 

En fråga restes vid föregående årsmöte kring hur rösträkning sker i föreningen. Kan 

röster räknas efter andelstal i föreningen? 

Styrelsen finner att Lag (1973:1150) om förvaltning av samfälligheter säger följande 

om rösträtt vid föreningsstämma: 

49 § En röstberättigad medlem som är närvarande vid en föreningsstämma har, 

oavsett om han eller hon äger en eller flera delägarfastigheter, en röst.  

I en fråga som har ekonomisk betydelse ska medlemmarnas röstetal i stället 

beräknas efter delägarfastigheternas andelstal, om en medlem begär det. En 

medlems röstetal får dock inte överstiga en femtedel av det sammanlagda röstetalet 

för samtliga närvarande röstberättigade medlemmar. 

§7 Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd. 

Styrelsen informerade om sin avsikt att göra avgiftsuttag varje år med tanke på 

kommande oundvikliga kostnader, inte minst för asfaltering. Under maj månad skickas 

avier ut om avgiftsuttag för 2024.  
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§8 Val av styrelse (minst tre ledamöter och två ersättare enligt stadgarna, 

samtliga för 1 år.) 

✓ Ordförande Sven Hammarberg: omval 

✓ Ledamöter: Camilla Hansson, Fredrik Jacobsson, Isak Börsbo, Catarina 

 Torstensson: omval på samtliga 

✓ Två ersättare: Fredrik Frank och Eva Norlin: omval 

§9 Val av revisorer 

✓ Bengt Nilsson och Ulrika Lund valdes på 1 år. 

§10 Övriga frågor 

✓ Styrelsen informerade om att viss revidering av andelsfördelningen kan behövas. 

En del behöver justeras, och om/när eventuellt två fastigheter tillkommer på 

Byvägen skall andelstal fastställas för dessa. Detta är en normal uppgift för 

styrelsen. 

✓ Nästa årsmöte bestäms preliminärt till 2025-04-29, kl 10.00. Plats meddelas i 

kallelsen. 

✓ Som Bilaga 1 läggs till: Allmän påminnelse om Blomlådor samt ansvar för 

dessas skötsel och underhåll. 

 

§11 Meddelande om plats för stämmans protokoll 

✓ www.ekhaga.se/vagforeningen 

 

 

 

Ordf. Sven Hammarberg Sekr. Camilla Hansson 

 

_____________________________ _____________________________________ 

 

 

Justerat av 

Valerie Gonzalez Björn Ahlqvist 

 

_____________________________ _____________________________________ 

http://www.ekhaga.se/vagforeningen

